
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
č. 2/2024 ze dne 11.3.2024 

Místo konání :          zasedací místnost obecního úřadu 
Čas zahájení :          17:00 hod      
Čas ukončení :         18:40 hod 
Přítomní členové zastupitelstva obce: Ing. Jiří Horák, František Salavec, MUDr. Ladislava Harrerová, 
Mgr. Miloslav Ryska, MUDr. Lenka Hošková, Vladimír Daňo,  
Počet přítomných členů zastupitelstva: 6 
Omluven: MUDr. Jindřich Samek 
Zasedání usnášeníschopné: ano 
Hosté: dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu:  Mgr. Miloslav Ryska, Vladimír Daňo 
Program jednání :  
1.1    Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání. 
Starosta pozdravil přítomné, konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva, tedy nadpoloviční 
většina a tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen 
na elektronické i fyzické úřední desce.  
Diskuze. 
Usnesení č.1/2/2024 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje zápis z minulého zasedání č.1/2024 ze dne 5.2.2024 
Hlasování: 
Pro :  6    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
1.2. Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu. 
Starosta konstatoval, že program dnešního zasedání byl dle jednacího řádu 7 dní předem zveřejněn na 
elektronické i fyzické úřední desce. Dále navrhl ověřovatele zápisu –  Mgr. Miloslav Ryska, Vladimír 
Daňo.  
Diskuze. 
Usnesení č.2/2/2024 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje program dnešního zasedání  
určuje ověřovatele zápisu -  Mgr. Miloslav Ryska, Vladimír Daňo. 
Hlasování: 
Pro :  6    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
2. Zpráva kontrolního výboru a finančního výboru 
Předsedové výborů informovali zastupitele o kontrole ze strany uvedených výborů. Mimo jiné bylo 
kontrolováno i správné využití a vyúčtování poskytnutých dotací a hospodaření příspěvkové organizace 
- mateřské školy Vysoká nad Labem. 
Závěr: vše je bez závad. 
Diskuze. 
Usnesení č. 3/2/2024 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Bere na vědomí zprávu finančního výboru a zprávu kontrolního výboru, ve znění dle přílohy tohoto 
zápisu. 
Hlasování: 
Pro :  6    
Proti :   0  



Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
3. Zpráva inventarizační komise o výsledku inventur za rok 2023 
Předseda inventarizační komise, Mgr. Miloslav Ryska informoval zastupitele o výsledcích inventur. 
Výsledek: bez závad. 
Diskuze. 
Usnesení č. 4/2/2024 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje výsledky inventur a inventarizační zprávu za rok 2023 dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :  6    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
4. Vyhodnocení žádostí o dotace z rozpočtu obce pro rok 2024, uzavření Smluv o poskytnutí 
dotace pro vybrané subjekty 
Starosta předložil a okomentoval. O dotaci požádalo 8 subjektů, celková požadovaná částka činí 950 
tisíc korun. Zastupitelé postupovali při hodnocení jednotlivých žádostí s odkazem na platná Pravidla pro 
poskytování dotací z rozpočtu obce.  
Všem žádostem bylo vyhověno v plné výši, kromě basketbalového klubu BK Vysoká nad Labem, který 
navýšení požadované částky odůvodňuje zvýšením ceny nájmu palubovky ve sportovní hale.  Důvodem 
krácení dotace je to, že s tak vysokou částkou není kalkulováno v rozpočtu obce. 
Diskuze. 
Usnesení č. 5/2/2024 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje rozdělení dotací pro rok 2024 následovně: 
 

žadatel Dotace 2024 požadavek 
Dotace 2024 
PŘIZNANÁ 

FK Vysoká nad Labem 300 000 Kč 300 000 Kč 
BK Vysoká nad Labem 475 000 Kč 300 000 Kč 

Renata Šágová, jezdecký klub 10 000 Kč 10 000 Kč 
Myslivecký spolek Podlesí Vysoká n/L 50 000 Kč 50 000 Kč 
Sbor dobrovolných hasičů Vysoká n/L 50 000 Kč 50 000 Kč 

MUDr. Ševčík - pingpong 10 000 Kč 10 000 Kč 
TJ Sokol Hradec Králové 40 000 Kč 40 000 Kč 
Pipková Věra - keramika 15 000 Kč 15 000 Kč 

celkem 950 000 Kč 775 000 Kč 
 
 
Konstatuje, že všechny uvedené žádosti splňují povinné náležitosti stanovené zákonem č. 250/2000 Sb., o 
rozpočtových opatřeních územních rozpočtů, resp. jeho novelou provedenou zákonem č. 24/2015 Sb. 
Schvaluje uzavření veřejnoprávních smluv s žadateli uvedenými v tabulce, na částku uvedenou v tabulce 
ve sloupci „Dotace 2024 přiznaná“. 
Hlasování: 
Pro :  5    
Proti :   0  
Zdržel se:  1 - Ryska 
Usnesení bylo přijato. 
 



 
5 Vyhodnocení žádostí škol o příspěvek na neinvestiční a provozní výdaje 
Starosta předložil a okomentoval. Každoročně poskytuje obec soukromým školám neinvestiční příspěvek 
na žáky, kteří plní povinnou školní docházku na těchto školách, dle počtu žáků s trvalým bydlištěm v obci. 
Výše příspěvku byla vloni 5 tisíc na žáka na speciální školu a 2 tisíce na běžnou školu. 
Starosta předložil žádosti následujících škol: 

 PROINTEPO - Střední, Základní a Mateřská škola s.r.o., Hradec Králové (1 žák) 
 Biskupské gymnázium, ZŠ a MŠ Hradec Králové (16 žáků). 
 První soukromé jazykové gymnázium Hradec Králové (13 žáků) 

Diskuze. 
Bylo zjištěno, že jedna ze škol požaduje dotace i na žáky, kteří již ukončili povinnou školní docházku a dále 
studují na této škole na úrovni střední školy. 
Zastupitelé se shodli, že bude prověřena oprávněnost všech žádostí. Dále budou jednotlivé školy požádány 
o doložení využití peněz poskytnutých v roce 2023. 
Bez usnesení, bod byl stažen z programu.  
 
 
6. Obecní dům - zadávací řízení na zpracovatele architektonické studie 
Starosta předložil a okomentoval. Shrnul situaci: obec koupila pozemek pro obecní dům, máme jasnou 
představu o vnitřním uspořádání obecního domu. Byly vypracovány dvě varianty architektonické studie 
od dvou projektantů, ale ani jedna se občanům nelíbí. Je třeba předložit více variant obecního domu a 
poptat více projektantů. Tuto poptávku je třeba řádně administrovat, aby to splňovalo vše potřebné 
z hlediska výběrového řízení, byla ošetřená autorská práva atd.  
Starosta předložil nabídku od Institutu pro veřejné zadavatele, pobočka Hradec Králové a uvedl, že na 
ně má dobré reference. Nejdříve je třeba vypracovat zadání, toto zadání pak rozeslat na různé architekty, 
s výzvou na vypracování architektonické studie. 
Diskuze. 
Usnesení č. 6/2/2024 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje navržený postup a cenovou nabídku na zajištění komplexní administrace veřejné zakázky 
malého rozsahu na služby zpracování architektonické studie novostavby obecního domu ve Vysoké nad 
Labem, ve výši 49.500 korun bez DPH, od společnosti Institut pro veřejné zadavatele, s.r.o., Křenova 
438/3, 162 00, Praha 6 - Veleslavín 
Hlasování: 
Pro :  6    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
7. Žádost občana obce o dočasné uložení stavebního materiálu na obecním pozemku 
Starosta předložil a okomentoval. Místní občan žádá o možnost si uložit stavební materiál na obecním 
pozemku poblíž točny autobusu.  
Diskuze. 
Usnesení č. 7/2/2024 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje dočasné uložení stavebního materiálu na prostoru o výměře cca 160 m2 na pozemku 1301/34 
v k ú Vysoká nad Labem, po dobu maximálně 6 měsíců. Prostor pro uložení bude zřízen vedle sjezdu k 
rodinnému domu č.p. 35 a bude přiléhat k pozemku parc. č. 130/79 v k. ú Vysoká nad Labem, který je 
ve vlastnictví rodičů žadatele.  
Hlasování: 
Pro :  6    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 



8. Informace starosty, různé 
8.1. Rozpočtové opatření č. 2/2024 
Starosta předložil a okomentoval. Jedná se o formální účetní přesuny, nejvyšší položkou jsou dvě platby 
za nákup pozemků do vlastnictví obce, dle usnesení zastupitelstva ze dne 5.2.2024. 
Diskuze. 
Usnesení č. 8/2/2024 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje Rozpočtové opatření č.2/2024 dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :  6    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
8.2. Žádost o podporu Linky bezpečí. 
Starosta předložil a okomentoval. Organizace Linka bezpečí, z.s. žádá po příspěvek ve výši 9 tisíc korun. 
Diskuze. 
Usnesení č. 9/2/2024 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
zamítá žádost Linky bezpečí, z.s., IČO: 61383198, o příspěvek z rozpočtu obce 
Hlasování: 
Pro :  6    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
8.3. Nový víceúčelový ukazatel času a skóre do sportovní haly 
Starosta předložil a okomentoval. Původní ukazatel je z roku 2014 a údajně už nefunguje správně. Bez 
tohoto ukazatele se nedají hrát basketbalové zápasy, je částečně využitelný i pro jiné sporty. 
Diskuze.  
Usnesení č. 10/2/2024 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje nákup víceúčelového ukazatele času a skóre do sportovní haly, za celkovou cenu 186 100 
korun bez DPH, dopravy a montáže, ve znění dle nabídky v příloze tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :  6    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
8.4. Žádost nájemce Penzionu Hubert, Jana Volrába, o výměnu podlahových krytin, opravu 
omítek a další práce 
Starosta předložil žádost a cenovou nabídku. Dále připomněl, že poslední větší investicí do penzionu 
byla úprava pokojů a kuchyně v roce 2016. 
Diskuze. 
Usnesení č. 11/2/2024 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje uhrazení výměny podlahových krytin, opravu omítek a další práce v penzionu Hubert, 
v celkové částce do 150 tisíc korun, dle cenové nabídky v příloze tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :  6    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 



 
 
8.5.  Výstavba kořenové čistírny na Podlesí se komplikuje 
Starosta uvedl, že dva vlastníci pozemků, které sousedí s plánovanou stavbou kořenové čistírny (dále 
KČOV), nesouhlasí s výstavbou. Oba vlastníci koupili tyto pozemky v minulých letech jako investici, 
mají údajně obavy, že KČOV by jim snížila ceny těchto pozemků. Jeden z vlastníků se také údajně 
obává zápachu produkovaného KČOV, i proto nesouhlasí s projektem. 
Starosta připomněl, že stavba KČOV má být situována v polích jižně od obce, ve vzdálenosti téměř půl 
kilometru od zástavby. 
Starosta uvedl, že spolu s projektantem zpracovávají možnosti řešení.  
Diskuze, bez usnesení.  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


